
 
 

 

TriMark 30-0575X AccessX Heavy 

 Duty Compartment Latch 

30-0575X 通达X 重型机棚锁 

 
  

 
The NEW 30-0575X Heavy Duty Compartment Latch was specifically designed for 

storage and compartment doors for off-road vehicles including agricultural and 

construction equipment, utility bodies and industrial enclosures. It has a high strength 

laminated hook and a heavy duty die-cast zinc paddle that provides a higher level of 

resistance to vibration and wear. Other product details include: 

该款重型机棚锁专为非公路车辆的储藏厢门和车厢门设计，包括工程/农用车辆，特种

车辆厢柜和工业机箱。具有复合强化钢挂钩和一个重型压铸锌翻板，可以提供一个更高

水平的抗振动和耐磨损性。产品其它细节如下： 

 The KeyOne Plus locking system allows the operation of multiple onboard locking 
hardware with a single key or the option to key differently 

   KeyOne™ Plus 锁定系统允许一把钥匙打开多个锁或者选择不同的钥匙。 

 Common mounting  pattern and cut-out retrofits popular stamped paddle handles 

  常规安装模式，是对普通翻板把手的改进。 
 
System kits are available and include handles, latches and accessories to provide a 

comprehensive access solution. Please visit www.trimarkcn.com or trimarkcorp.com 

for additional information. 

系统成套配置，包括把手、闩锁及相关配件，提供全面的门禁解决方案. 请访问 

www.trimarkcn.com or trimarkcorp.com 获取更多信息。 
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